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Zápis ze schůze Výkonného výboru KSST Olomouc 
 

 č. 1/2018  
__________________________________________________________________________________ 

 

Datum a čas konání: 24. 1. 2018 (17:00-19:35) 

Místo konání:  Restaurace U Rytíře, Letců 742/2A, Olomouc, 779 00 

Přítomni členové VV:  Ing. Juřena Jiří, Ing. Prázdný Pavel, Mgr. Chalupa Jakub,  

Bc. Beneš Jan, Ing. Jemelka Libor 

Omluveni členové VV:  Plachý Vojtěch 

Neomluveni členové VV:  Nikdo 

Přítomni hosté:   Bezděk Alois (předseda DR), Ing. Kovačik Roman (člen DR) 

 

____________________________________________________________________ 

Program jednání: 

1. Úvod 
2. Zhodnocení roku 2017 a vize na rok 2018 
3. Středisko mládeže 
4. Různé 
____________________________________________________________________ 

Průběh jednání: 

1. Úvod 

 

1.1. Předseda VV KSST J. Juřena zahájil schůzi v 17:00. představil nového člena VV KSST 

L. Jemelku a všem popřál úspěšný rok 2018. V úvodu seznámil přítomné členy VV 

KSST Olomouc s programem jednání, který byl jednomyslně schválen: 

J. Juřena:  PRO 

P. Prázdný:  PRO 

J. Beneš: PRO 
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J. Chalupa: PRO 

L. Jemelka: PRO 

CELKEM PRO – 5  PROTI – 0  ZDRŽEL(I) SE – 0 

 

1.2. J. Juřena sdělil VV KSST Olomouc, že některé platby pořád chodí na špatný účet.  

VV KSST Olomouc již ke konci roku 2017 avizoval změnu bankovního účtu, proto 

dané číslo účtu připomíná ještě jednou - 2901294551/2010.  

1.3. J. Juřena vyzval jednotlivé členy VV KSST a DR KSST Olomouc ke zhodnocení roku 

2017 a dále požádal tyto členy i o pár slov týkajících se roku 2018 s tím, že další 

činnost v roce 2018 bude součástí zprávy VV KSST na konferenci KSST. 

 

2. Zhodnocení roku 2017 a vize na rok 2018  

 

2.1. J. Chalupa uvedl, že práce VV KSST Olomouc byla v roce 2017 smysluplná, vyzdvihl 

vzájemné respektování různých názorů a především snahu vždy vše vyřešit v poklidu 

a rozumně. Doufá, že v takto nastoleném trendu bude práce a fungování VV KSST 

Olomouc pokračovat i v roce 2018.    

2.2. J. Beneš oznámil VV KSST Olomouc, že soutěže v roce 2017 proběhly  

bez sebemenších problémů. Uvedl skutečnost, že krajského kola Českého poháru  

se zúčastnilo několikanásobně více oddílů oproti dřívějším rokům - celkem 19. 

V budoucích letech by J. Beneš otevřel diskuzi ve věci odměn pro vítěze krajských 

dlouhodobých soutěží (např. finanční odměna). Připomněl ještě, že mail s termínem 

přihlášení se do letošního ročníku Českého poháru již odeslal vedoucím krajských 

družstev a že tato informace také visí na webu KSST Olomouc. 

2.3. Předseda Dozorčí rady A. Bezděk sdělil VV KSST Olomouc informaci, že v roce 2017 

došlo ke kontrole vyúčtování dotací za rok 2016 v přítomnosti pánů Plachého a 

pracovníka ČUS, p. Kuby. Dále uvedl, že kontrola účetních dokladů Dozorčí radou za 

rok 2017 je naplánována na 13. 2. 2018. Dále uvedl, že by doporučoval zvážit 

možnost a formu kontrol  RSST v oblasti poskytování dotací ze státního rozpočtu 

(MŠMT). 

2.4. R. Kovačik se ztotožnil s informacemi p. Bezděka.  
2.5. P. Prázdný poukázal na nepřítomnost některých členů na schůzích v roce 2017.  

2.6. P. Prázdný zhodnotil, jakožto předseda Komise mládeže, krajské bodovací turnaje 

mládeže v roce 2017 jako vydařené. Zejména poukázal na velký zájem a počet 
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mládežníků na jednotlivých turnajích (okolo 70-90 dětí). Dále zmínil, že v roce 2017 

byly využity i nové prostory (Moravský Beroun, Prostějov) a doufá, že i v roce 2018 

bude možná spolupráce s těmito oddíly. Nezapomněl poděkovat ČAST za možnost 

zapůjčení stolů, ohrádek a počítadel na některé z bodovacích turnajů mládeže 

(především p. Endalovi). Na závěr uvedl, že obdržel stížnosti ze stran trenérů  

a rodičů týkající se organizace posledního turnaje mládeže v Postřelmově. Stížnosti 

byly oprávněné, ale P. Prázdný toto téma uzavřel tím, že šlo o první turnaj na tomto 

místě a pořadatelé zaplatili „nováčkovskou“ daň za nezkušenost. Přesto velký dík za 

uspořádání mládežnického turnaje společně s KP diospělých v této velké hale. 

2.7. L. Jemelka uvedl, že se mu nelíbilo zahájení turnaje na posledním bodovacím turnaji 

v Postřelmově, kde nedošlo po prezenci účastníků ke kontrole prezentovaných hráčů 

a muselo dojít k několikerému novému losování základních skupin, čímž se zdrželo 

zahájení turnaje pro některé z dalších skupin. Proto sdělil VV KSST Olomouc návrh 

na řešení organizace turnajů v místech, kde by pořádaly oddíly takovýto turnaj 

poprvé – VV KSST Olomouc by mohl vyslat na daný turnaj odborníka (rozhodčího), 

který by udržoval správný chod turnaje, především prezenci, kontrolu, rozlosování a 

zahájení. 

 

3. Středisko mládeže 

 

3.1. P. Prázdný sdělil VV KSST Olomouc, že myšlenka a začátek SM byl dobrý.  

Poté následoval problém s p. Zlámalem, který kvůli pokaženému autu nemohl 

dojíždět do Nákla na dané termíny SM, proto se místo konání SM dočasně přesunulo 

z Nákla do Přerova.  

3.2. P. Prázdný informoval VV KSST Olomouc, že komunikoval i s rodiči dětí, které dojíždí 

pravidelně na tréninky SM. Ti preferují trénink s p. Zlámalem a nevadí jim delší 

dojíždění (do Přerova). Proto by nenavrhoval žádné zásadní změny v této věci s tím, 

že činnost KSM bude nadále fungovat minimálně do konce 1.pololetí 2018 a po 

skončení oficiálních soutěží v 1.pololetí 2018 bude činnost KSM probíhat v jiné formě, 

aby hráči KSM měli možnost pravidelně  trénovat i v tomto období – včas bude 

oznámeno. 

3.3. J. Juřena byl pověřen VV KSST Olomouc navržením smlouvy mezi KSST Olomouc  

a oddílem SK Přerov, která by vymezovala další činnost KSM v herně SK Přerov: 

 J. Juřena:  PRO 

P. Prázdný:  PRO 
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J. Beneš: PRO 

J. Chalupa: PRO 

L. Jemelka: PRO 

 

CELKEM PRO – 5  PROTI – 0  ZDRŽEL(I) SE – 0 

 

3.4. Na základě bodu 3.3 pověřil VV KSST Olomouc podpisem (předem schválené  

VV KSST) dané smlouvy J. Juřenu a P. Prázdného: 

J. Juřena:  PRO 

P. Prázdný:  PRO 

J. Beneš: PRO 

J. Chalupa: PRO 

L. Jemelka: PRO 

 

CELKEM PRO – 5  PROTI – 0  ZDRŽEL(I) SE – 0   

 

4. Různé 

 

4.1. VV KSST Olomouc vymezil okruh práce L. Jemelky. P. Jemelka se bude především 

zabývat komunikací s jednotlivými RSST. Dále L. Jemelka bude zajišťovat dohled nad 

chodem bodovacích turnajů mládeže v místě konání pro nově pořádající oddíly: 

J. Juřena:  PRO 

P. Prázdný:  PRO 

J. Beneš: PRO 

J. Chalupa: PRO 

L. Jemelka: PRO 

 

CELKEM PRO – 5  PROTI – 0  ZDRŽEL(I) SE – 0 

 

4.2. VV KSST Olomouc pověřil J. Beneše tím, aby předložil VV KSST Olomouc nominaci na 

MČR, jakmile získá z ČAST informaci o přidělených kvótách pro jednotlivé kraje: 

J. Juřena:  PRO 

P. Prázdný:  PRO 

J. Beneš: PRO 

J. Chalupa: PRO 
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L. Jemelka: PRO 

 

CELKEM PRO – 5  PROTI – 0  ZDRŽEL(I) SE – 0 

 

4.3. J. Juřena informoval VV KSST Olomouc o zůstatku ke dni konání schůze –  

557 550 Kč. Dále uvedl, že byla  na minulé schůzi projednána možnost zhodnocení 

volných finančních zdrojů KSST Olomouc ve Fio banka a.s. V prvním případě (Spořící 

účet) by bylo zhodnocení úročeno 0,15%, se stejným úrokem by byl úročen  

i termínovaný vklad na 6 měsíců, proto se VV KSST rozhodl pro uložení 400 000 Kč  

na spořicí účet u Fio banka a.s. (převést zpět na běžný účet a následně užívat dané 

finanční prostředky lze kdykoliv): 

J. Juřena:  PRO 

P. Prázdný:  PRO 

J. Beneš: PRO 

J. Chalupa: PRO 

L. Jemelka: PRO 

 

CELKEM PRO – 5  PROTI – 0  ZDRŽEL(I) SE – 0 

 

4.4. VV KSST Olomouc pověřil J. Juřenu a J. Chalupu podpisem smlouvy s Fio bankou: 

J. Juřena:  PRO 

P. Prázdný:  PRO 

J. Beneš: PRO 

J. Chalupa: PRO 

L. Jemelka: PRO 

 

CELKEM PRO – 5  PROTI – 0  ZDRŽEL(I) SE – 0 

 

4.5. J. Juřena předeslal VV KSST Olomouc, aby každý zvážil do příští schůze další možné 

využití finančních zdrojů (nákup materiálu – stoly, ohrádky, síťky, počítadla, vypsání 

možného grantu pro oddíly). 

4.6. J. Juřena podal VV KSST Olomouc informaci o napjaté situaci v DR ČAST. 

4.7. VV KSST Olomouc odsouhlasil p. Ivanové odměnu ve výši 10 000 Kč hrubého  

za pomoc s právní subjektivitou KSST Olomouc, s tvorbou stanov pro daný zapsaný 

spolek, se zápisem členů VV a DR do spolkového rejstříku včetně dodatků: 
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J. Juřena:  PRO 

P. Prázdný:  PRO 

J. Beneš: PRO 

J. Chalupa: ZDRŽEL SE 

L. Jemelka: PRO 

 

CELKEM PRO – 4  PROTI – 0  ZDRŽEL(I) SE – 1 

 

4.8. VV KSST Olomouc pověřil J. Beneše a L. Jemelku, aby dávali na vědomí RSST, resp. 

oddílům, novinky a to v případě změn v Soutěžním řádu, v Pravidlech stolního tenisu 

atd.: 

J. Juřena:  PRO 

P. Prázdný:  PRO 

J. Beneš: PRO 

J. Chalupa: PRO 

L. Jemelka: PRO 

 

CELKEM PRO – 5  PROTI – 0  ZDRŽEL(I) SE – 0 

 

4.9. VV KSST Olomouc odsouhlasil k užívání J. Benešovi nově zakoupený notebook 

značky Dell a J. Juřenovi nově zakoupený tablet značky Lenovo TAB3 10 PLUS: 

J. Juřena:  PRO 

P. Prázdný:  PRO 

J. Beneš: PRO 

J. Chalupa: PRO 

L. Jemelka: PRO 

 

CELKEM PRO – 5  PROTI – 0  ZDRŽEL(I) SE – 0 

 

4.10. VV KSST Olomouc dodatečně odsouhlasil odměny členům jednotlivých komisí 

s tím, že budou J. Juřenovi dodány potřebné údaje pro sepsání a uzavření DPP: 

- A. Bezděk (předseda DR) – 5 000 Kč 

- R. Kovačik (člen DR) – 3 500 Kč 

- J. Pazdera (člen STK) – 2 000 Kč   
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J. Juřena:  PRO 

P. Prázdný:  PRO 

J. Beneš: PRO 

J. Chalupa: PRO 

L. Jemelka: PRO 

 

CELKEM PRO – 5  PROTI – 0  ZDRŽEL(I) SE – 0 

 

4.11. VV KSST Olomouc stanovil termín následující schůze na úterý 13. 3. 2018 

v 17:00, místo bude ještě upřesněno. V případě dřívějšího termínu Konferece KSST 

Olomouc by termín schůze byl již 20. 2. 2018 opět v 17h. 

 

Zapsal dne 25. 1. 2018                     Ověřil dne: 25. 1. 2018 

 

Mgr. Jakub Chalupa v. r.                 Ing. Juřena Jiří v. r. 

sekretář KSST Olomouc               předseda KSST Olomouc 


